

超甜的英文表白句子 最浪漫的一段英文情话（英语表白情话长句超甜）

作者：有故事的人 来源：范文网 www.wtabcd.cn/fanwen/

本文原地址：<https://www.wtabcd.cn/fanwen/meiwen/3e4a36f9eb80d7caaa7fbd5a9acaa277.html>

范文网，为你加油喝彩！

超甜的英文表白句子

1、我想和你，在无数次争吵后还是想拥有对方。

I want to have each other after countless quarrels with you.

2、喝了你酿的爱情的酒，如果没有续杯，情愿渴一辈子。

After drinking the wine of love you brewed, if you don't renew it, you will be thirsty for a lifetime. 3、你的话已经锁在我的记忆里了那钥匙你就替我保管一辈子吧。

Your words have been locked in my memory. You can keep the key for me forever.

4、我愿执笔花间，离经叛道，只为最美的你。

I would like to write among flowers, deviant, only for the most beautiful of you.

5、没有感受，灵魂被你拖走。

No feeling, the soul is dragged away by you.

6、我要变成风温柔的将你包围。

I want to become gentle wind around you.

7、我招了吧，欲擒故纵是假的，想被你爱是真的。

I'll fight. It's false to be hard to get. It's true to want to be loved by you.

8、遇见你是命运的安排，而爱上你是我情不自禁。

It's fate to meet you, but I can't help falling in love with you.

9、你的过去我来不及参与，你的未来我不想错过。

I have no time to participate in your past. I don't want to miss your future.

10、每次喝多了都特别想你，后来我发现，不喝多也特别想你。

Every time I drink too much, I miss you very much. Later, I found that I miss you very much if I don't drink too much.

11、不管是贫是福，反正我就是跟定了你。

Whether it's poverty or happiness, I'll follow you.

12、缘起，在人群中，我看见你。缘灭，我看见你，在人群中。

Origin, in the crowd, I see you. Fate, I see you in the crowd.

13、我已经给了你足够的时间从我的身边逃走现在，时间到。

I've given you enough time to run away from me now, it's time.

14、我的猫很皮，可不可以帮我管它？

My cat is very skinny. Can you help me with it?

15、我爱你的心是直到世界末日也不变。

I love your heart until the end of the world.

16、纵使万物消亡，我对你的爱依然长存。

Even if everything dies, my love for you will last forever.

17、这世间过于俗气，不像你一般，浩瀚星河，温柔婉转。

This world is too vulgar, unlike you, vast Star River, gentle and gentle.

18、等待，不是为了你能回来，而是找个借口不离开。

Waiting, not for you to come back, but to find an excuse not to leave.

19、感恩我们走过的每一天。愿我们不忘初心继续前行。

Thank you for every day we passed. May we not forget to move on.

20、遇见你是命运的安排而爱上你是我情不自禁。

It's fate to meet you and I can't help falling in love with you.

21、一辈子和你在一起，才叫将来，换了别人，那叫将就。

A lifetime together with you is called the future. If you change someone else, it's called settling down.

22、和你在一起，我不想给任何人机会！

With you, I don't want to give anyone a chance!

23、相信自己，只要有爱，幸福就一定会存在。

Believe in yourself, as long as there is love, happiness will exist.

24、我现在在做两件事，一件是变优秀，第二件是等你。

I'm doing two things now, one is to become excellent, the second is to wait for you.

25、想你每一分，想你每一秒，想和你一生一世。

Miss you every minute, miss you every second, want to live with you forever.

26、在我失眠的时候，你要抱着我睡。

When I lose sleep, you should hold me to sleep.

27、你的过去我来不及参与，你的未来我奉陪到底。

I have no time to participate in your past. I will accompany you to the end in your future.

28、想想，如果以后的日子我都有你，那该有多甜蜜！

Think about how sweet it would be if I had you in the future!

29、很后悔认识了你，你让我感受到你不在我身边时的痛苦。

I regret knowing you, you make me feel the pain when you are not around me.

30、遇见你花光了我一生的运气，爱上你是我此生最幸运的事。

It took my whole life to meet you. Falling in love with you is the luckiest thing in my life.

31、同声自相应，同心自相知。

The same voice corresponds to itself, and the same heart knows itself.

32、在我的一生中，我从未像害怕你那样，害怕过一个人。

In my life, I have never been afraid of someone like I am afraid of you.

33、遇见你就像全世界的钟一起敲响，全世界的花一齐绽放！

Meeting you is like the clock of the whole world ringing, the flowers of the whole world blooming together!

34、你给我听着，我就是爱你！

You listen to me, I just love you!

35、拒绝了所有人的邀请，不愿与除你之外的人看风景！

Refused everyone's invitation, unwilling to see the scenery with people other than you!

36、没意见的话，我们明天就把证领了。

If there's no problem, we'll get the card tomorrow.

37、我就看上你老公这个位置了，别人你都叫她走远点吧。

I like your husband's position. You can tell her to stay away.

38、一生只你，让我愿意用生命去守候。

Life only you, let me be willing to wait with life.

39、孤单不是与生俱来，而是由你爱上一个人的那一刻开始。

Loneliness is not born, but the moment you fall in love with someone.

40、只此一生，执子之手，与子偕老。

Only this life, hold the hand of the son, grow old with the son.

41、那一世，西湖之畔，是你的身影，从此，再难相忘。

That life, the west lake side, is your figure, henceforth, again difficult to forget.

42、今生如果不能拥有你，我会好恨自己。

If I can't have you in this life, I will hate myself.

43、我不要短暂的温存，只要你一世的陪伴。

I don't want to be warm for a short time, as long as you are with me all my life.

44、爱你多坚强，敢念念不忘。

How strong I love you, dare not forget.

45、像你这种人，除了恋爱，我和你没有什么好谈的。

Like you, I have nothing to talk with you except love.

46、当你爱我，我就拼命爱你。

When you love me, I love you desperately.

47、你在，春华秋实夏蝉冬雪；你不在，春夏秋冬。

You are in, spring, summer, autumn, winter and snow cicadas; you are not in, spring, summer, autumn and winter.

48、我愿用自己的千万次轮回，换我们一生天长地久。

I would like to use their thousands of reincarnation, for our life forever.

49、我看上你了，从了我吧！

I like you, from me!

更多 范文 请访问 https://www.wtabcd.cn/fanwen/list/91_0.html

文章生成doc功能，由[范文网](#)开发